CHAMPIONNAT MEDITERRANEEN DE TROT 2019 - Points - Punteggi

Points for the legs in one heat / Points pour les epreuves uniques / Punti For the legs in 2 heats with same horses: points for each of the 2 heats - Pour les etapes en 2
per le corse in prova unica Points —1ace_ | Points courses avec les memes chevaux : points pour chacun des 2 heats - Per le tappe con due Place Points
for the legs in 2 heats with diferent horses: average of the points assigned |1° 12 batterie con gli stessi cavalli :punti per ognuna delle 2 batterie (these scores will then be| ;- 8
to each driver in the 2 races - Points pour les étapes en 2 courses avec |- 9 by ing the average of the points got by each driver in the 2 heats multiplied by’ > 6
chevaux differents: le nombre de points final sera le résultat de la| 2, adding the eventual bonus to the drivers arriving among the first 5 in both heats at the end -
moyenne des points ob(eﬁus dans chague &preuve; Punt per le tappe in B 7 les points seront attribués aprés en calculant la moyenne des points obtenus par les drivers [3° 5
due prove con cavalli differenti: il numero finale dei punti sara attribuito 4° 5| dans chaque hqterie multipliés par 2 et en 'appliquant un bonus ge 2 Eooings pour les qrivers qui|4° 4
calcolando la media dei punti ottenuti da ogni driver in ciascuna corsa); |5° 3|  seront parmiles 5 premiers dans les 2 batteries - il punteggio sara quindi inato dallal 5o 3
Points for the final race will be doubled; Les points de la finale seront|6°, 7°, 8° 2 media dei punti ottenuti da ciascun guidatore nelle 2 batterie moltiplicata per 2 applicando alla 6, 7°, 8 2
doublés; | punti della finale saranno raddoppiati = fine un bonus di 2 punti per i guidatori che si piazzeranno entro i primi 5 in entrambe le batterie) ——=
§ 9°+ 9°+ 1
LEGS CLASSIFICATION - CLASSEMENT DES ETAPES - CLASSIFICA DELLE TAPPE
1 Race-course-corsa Malta 31/03/2019 2 Race-course-corsa_- PLOIESTI - Roumanie 3 Race-course-corsa Moscow (Russia) 4 Race-course-corsa Siracusa (Italia)
06/07/2019 11/08/2019 07/12/2019
Country - Pays - Nazione
Q 2 @ 2 o 2 o 2
Driver 8 £ Driver 8 £ Driver 8 £ Driver 8 £
o a o a o a o a
ALGERIE Noureddine TIAR 7+D 2+1:2=15
FRANCE Martin CORMY 4+2 5+9:2=7
ITALIE Francesco LA ROSA 5+5 3+3:2=3
MALTE Noel BALDACCHINO 1+1 12+12:2=12
ROUMANIE Mihai PAUN 6+D 2+1:2=15
RUSSIE Victor BURELEV 3+3 7+7:2=7
SERBIE Boris KECENOVIC 2+4 9+5:2=7
GENERAL CLASSIFICATION - CLASSEMENT GENERALE - CLASSIFICA GENERALE
- - 8 2 2 2]
Country - Pays Place | Points Driverl £ Driver2 £ Driver3 £ Driver4 £
Nazione S S S S
MALTE 1 12 Noel BALDACCHINO 12
FRANCE 2 7 Martin CORMY 7
RUSSIE 2 7 Victor BURELEV 7
SERBIE 2 7 Boris KECENOVIC ’
ITALIE 5 3 Francesco LA ROSA 3
ALGERIE 6 15 Noureddine TIAR L5
ROUMANIE 6 15 Mihai PAUN 15




